
 

 

 

 

Protokoll medlemsmöte för Vänsterpartiet Ängelholm 18/4 2023 

1. Oscar förklarar mötet öppnat 

 

2. Val av mötesordförande: Oscar 

 

3. Val av sekreterare: Susanne 

 

4. Val av justerare: Håkan. 

 

5. Dagordningen godkänns 

 

6. Tidigare protokoll: 

Vilket är årsmötesprotokollet som finns på hemsidan godkänns och läggs till 

handlingarna. 

 

7. Örkelljunga:  

Nästa möte med i Örkelljunga kommer att vara den 19:e april kl. 18:00 på Forum. Det 

som hittills diskuterats på de tidigare mötena är främst utförsäljningen av LSS’n i 

Örkelljunga. 

 

8. Skrivarverkstad: 

Det kommer att vara en skrivarverkstad den 26/4 ‐ digitalt. 

Oscar har ett förslag om att skriva en motion om cykelpumpar och han skriver ett 

första utkast. 

 

9. Kampanjer: 

DS kommer mellan den 17:e april och 1:a maj ha en matkampanj där man protesterar 

mot de höga matpriserna. 

Ängelholm kommer att delta med kaffe och politik den 29:e april. Distriktet bidrar 

med kassar som vi ska fylla med ett mellanmål och informationsmaterial. 

Benny söker tillstånd för lördagar för tre månader framåt. Oscar hämtar material i 

Helsingborg. 

Vi träffas klockan 9:00 i lokalen och packar kassarna. Det ska köpas in äpplen, vatten 

och Vasa bröd. 

 



10. 1:a maj: 

Vänsterpartiet i Ängelholm kommer att manifestera mot utförsäljningen av LSS i 

Örkelljunga. Benny söker tillstånd efter Sofies anvisningar. 

Vi ska samarbeta med socialdemokraterna i Örkelljunga som kommer att delta. Det 

kommer även vänsterpartister från Klippan, Åstorp och Perstorp. 

Om någon vill gå i demonstrationståg så finns det i Helsingborg med samling 13:30 på 

Stortorget. Styrelsen föreslår att vi betalar tåg‐/bussbiljett till de medlemmar som är 

intresserade av att åka dit. 

 

11. Rapporter: 

Pyttebroföreningen: Susanne, Oscar, Lennart och Peter har varit med på ett möte 

med Pyttebroföreningen och Socialdemokraterna. Det diskuterades främst nuläget 

och att man vill träffas efter att de kommit från alla överklaganden. 

DÅK: Oscar och Lennart rapporterar fån distriktsårskonferensen i Landskrona. 

Distriktet har fått en ny ordförande: Jesper Sahlén. 

Programkommissionen ska åka runt i föreningarna för att ta in åsikter om det nya 

partiprogrammet. 

Det var en summering och utvärdering av valet 2022 och många små föreningar var 

missnöjda med det stöd de fått av distriktet. 

Ingrid är vår kontakt i DS. 

Det presenterades ett flertal rapporter både från distriktet, regionen och från riks. 

 

12. Övriga frågor: 

a) Aronställs skolan ska vara en internationell skola., Den nya skolan på Fridhem 

kommer att ha en idrottsprofil. 

b) Föreningarna i nordvästra Skåne har skapat en grupp för ett tätare samarbete där 

ordförandena träffas regelbundet. 

c). Helsingborg har flyttat in i sin nya lokal på Kullagatan 30. 

d) Vi ska ha vårt första riktiga komungruppsmöte den 16/5 kl 18:00. 

 

13. Oscar avslutar mötet 

 

……………………………………………………….  ……………………………………………………….. 

Ordförande  Sekreterare 

 

……………………………………………………… 

Justerare 


